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1.I want to apply for cashier in your bank.
我想申请贵银行的出纳员一职。

2.Have you ever been involved in the auditing work?

你以前从事过审计工作吗?

3.How long would it take you to become an auditor?

你大概用了多久才成为一名审计员?

4.I became an auditor within 3 months.

我用了3个月就成为了一名审计员。

5.We are more interested in finding someone who is alert and quick at figures.

我们想找一个对数字敏感、反应迅速的人。

6.We have a very pleasant working condition and I think we have a fine staff to work with.

我们有很好的工作环境，也有很好的同事与你一起共事。

7.When I was at college, I worked as an assistant accountant with an American company for weekends.

上大学时，我周末在一家美国公司做助理会计。

8.I was employed by the financial section of the university ever since I graduated.

我毕业以后就在学校财务处工作。

9.The bank has reaped great economic and social benefits from its prudent management and operational excellence.

那家银行现在稳健经营，卓越运营，取得了良好的社会效益和经济效益。

10.I am desirous of working in a foreign bank like yours.

我渴望在贵行这样的外国银行供职。

Dialogue 1

对话 1

A: I want to find a job in your bank as an accounting clerk.

A:我想在贵公司做记账员.

B: Do you know various funds and accounts?

B:你了解各种和储金及活期存款吗?

A: Yes, I enjoy working with that.

A:是的，我很喜欢这类工作。

B: Great. We have a very pleasant working condition and I think we have a fine staff to work with.

B:不错。我们有很好的工作环境，也有很好的同事与你一起共事。

Dialogue 2

对话 2

A: Have you ever been involved in the auditing work?

A: 你以前从事过审计工作吗?

B: Yes，I have. I was employed by the financial section of the university ever since I graduated. I worked there for 3 years. Then I had worked in a bank for 3 years.

B: 是的，我毕业以后就在学校财务处工作，在那里工作了3年。之后又在一家银行工作了3年。

A: How long did it take you to become an auditor?

你大概用了多久才成为一名审计员?

B: Very short time. 1 became an auditor within three months.

B:很短的时间，我在3个月之内就成为了一名审计员。
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